
Beste allen, 

 
Tijdens de Adviescommissie Ruimte van 22 februari 2018 werd een aantal technische vragen 
gesteld over de ODBN. Wethouder Van der Schoot beloofde om de vragen nog te beantwoorden. 
Hieronder de antwoorden. We zullen deze toevoegen aan de agenda van de gemeenteraad van 8 
maart 2018 (agendapunt 8 Kadernota 2019 Omgevingsdienst Brabant Noord).   
 

Wat zijn de consequenties voor het takenpakket van de afdeling VTH van onze eigen 

gemeente? Is er ook een personeelstekort bij de afdeling VTH (veel inhuur?) 

Deze vraag hebben we al beantwoord in ons VTH-plan 2018 dat in februari 2018 ter 

kennisgeving in de commissie Ruimte is aangeboden. In paragraaf 7.3 (pagina 67) van het 

VTH-plan 2018 hebben we aangegeven of we voldoende capaciteit hebben om onze taken uit 

te voeren volgens onze prioriteiten en strategieën. Het antwoord was: “Ja, we hebben 

voldoende middelen en capaciteit. Maar daar moet wel 1 kanttekening bij worden geplaatst. 

Dat is dat we al op voorhand 85% van onze flexibele ruimte inzetten”. Dat betekent dat we 

alles kunnen doen wat we willen doen. Maar op het moment dat zich een niet voorziene 

ontwikkeling voor doet, zullen we keuzes moeten maken. 

Vooruitlopend op het VTH-plan 2018 hebben we bijna al onze inhuur stopgezet en omgezet 

naar vaste formatie. De inhuur is daarmee het laagst van de afgelopen jaren. 

 

ODBN werkt met een verouderd bestand. 48% van de informatie klopte niet. Om hoeveel 

‘vergeten’ bedrijven gaat het? Welke risico’s hebben we gelopen? Hoe groot is de achterstand 

nu? Wordt er wel goed gezorgd voor onze gezondheid en veiligheid? Wat zijn de 

consequenties voor Oss van het feit dat 48% van de informatie niet klopt? 

De ODBN werkt niet met een verouderd bedrijvenbestand. Het Osse bedrijvenbestand is bij 

de oprichting van de ODBN 1-op-1 overgezet naar de ODBN. Vervolgens heeft de ODBN dit 

bestand op een zelfde manier beheerd als wij voorheen in Oss deden. Nieuwe 

vergunningen/meldingen en uitkomsten van controles en klachten werden direct in het 

bedrijvenbestand verwerkt, net zoals vroeger in Oss. Hiermee stond in het bedrijvenbestand 

altijd de meest actuele stand van zaken voor zover de ODBN kon weten met de door hun 

gehanteerde werkwijze.  

 

Maar ‘buiten’ verandert de situatie veel sneller dan we dachten. Bovendien merkten we dat 

we bedrijven misten die zich (bewust of onbewust) niet netjes volgens de regels melden. Eind 

2016 hebben wij dan ook als Oss een pilot uitgevoerd om een beeld te krijgen van de 

afwijkingen met het bedrijvenbestand. Daaruit bleek dat de situatie ter plaatse vaak anders 

was dan wat in het bedrijvenbestand stond. Dat is de aanleiding geweest voor ons én de 

ODBN om ons bedrijvenbestand te actualiseren. Oss was hierbij samen met Uden de pilot 

voor de hele regio. 

 

In totaal hebben we in Oss 19.170 adressen gecontroleerd. Vooraf hadden we 3009 dossiers in 

het bedrijvenbestand. Als gevolg van de actualisatie hebben we hierin 1575 wijzigingen 

doorgevoerd. Dat lijkt veel, maar de impact valt erg mee. In 674 gevallen bleek er ter plaatse 

geen bedrijvigheid meer aanwezig en zijn de dossiers verwijderd uit het bestand.  

In 901 gevallen bleek de bedrijvigheid anders te zijn dan in ons bedrijvenbestand was 

geregistreerd: 

 90 mogelijk nieuwe meldings- of vergunningplichtige inrichtingen  

 74 x mogelijke wijzigingen met milieugevolgen  

 40 x nieuwe inrichtingen type A (niet meldings- of vergunningplichtig)  geen actie 

nodig 



 697 x wel bedrijvigheid, maar geen inrichting volgens de Wet milieubeheer  geen 

actie nodig, deze horen niet in het inrichtingenbestand 

 

In de eerste 164 gevallen betreft het een verandering die van invloed kan zijn op het 

bedrijvenbestand. Of dat daadwerkelijk zo is, moeten we controleren. Het betreft in ieder 

geval geen zware milieubelastende bedrijven. Als dat het geval zou zijn geweest, hadden we 

de ODBN opdracht gegeven om deze direct te controleren. Nu hebben we in ons programma 

voor 2018 bepaald dat de ODBN op deze locaties een integrale milieucontrole uit gaat voeren. 

De nieuwe situatie verwerkt de ODBN in het bedrijvenbestand. 

 

Naast het actualiseren van het bestand zijn we op dit moment samen met de ODBN aan het 

onderzoeken hoe we het bedrijvenbestand actueel kunnen houden. Doel hierbij is een 

dynamisch bestand dat niet zoals voorheen alleen gekoppeld is aan vergunningen, meldingen 

of controles maar ook aan wijzigingen in de basisregistraties (Basisregistratie Adressen en 

Gebouwen, Handelsregister, Kladaster, etcetera). 
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